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1	 Separa os morfemas destas palabras e di que indican. Fíxate no 
exemplo:

Doutoras → doutor/a/s. O morfema -a indica xénero feminino; o 
morfema -s indica número plural.

Pacientes → 

Compañeira → 

Druídas → 

2	 Completa o seguinte cadro segundo o modelo:

-dor/-a -eiro/-a -ante -ista

explorar explorador/-a

gando

presentar

comercio

xornal

xardín

electricidade

cantar

viaxar

3	 Pon un exemplo de cada un dos seguintes usos da coma:

a)	 Para separar os elementos dunha enumeración.

b)	 Para intercalar aclaracións.

c)	 Antes de pero, mais, porque, porén, etc.
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